
Fra:                                    "Ole Kristian Skorve" <olek-sk@online.no>
Sendt:                                onsdag 21. september 2022 10.45.42
Til:                                      "Stein Wisthus Johansen" <swj@nve.no>; "post@nve.no" <post@nve.no>; 
"Kjetil Lønborg Jensen" <kjetil.lonborg.jensen@miljodir.no>; "torfinn@lakseelver.no" 
<torfinn@lakseelver.no>; "christian@lakseelver.no" <christian@lakseelver.no>
Kopi:                                  "Sissel.Mykletun@eviny.no" <Sissel.Mykletun@eviny.no>; 
"Sigve.Ness@eviny.no" <Sigve.Ness@eviny.no>; "postmottak@voss.herad.no" 
<postmottak@voss.herad.no>; "fmhogwa@statsforvaltaren.no" <fmhogwa@statsforvaltaren.no>; 
"o.f@njff.no" <o.f@njff.no>; "lyse@njff.no" <lyse@njff.no>; "Voss Klekkeri" <stvok@online.no>; "Rolf 
Abrahamsen" <rolfabr@gmail.com>
Emne:                                Merknad revisjon av konsesjonsvilkår
Vedlegg:                           Regulering og laksebestandar, pdf.pdf

 
Til 
 
NVE:                                   v/ Stein Wisthus Johansen,   Ingrid Haug. 
 
Miljødirektoratet:           v/ Kjetil Lønborg Jensen. 
 
Norske Lakseelver:         v/ Torfinn Evensen, Christian Hagstrøm. 
 
 
VEDR. SYNFARINGAR FOR REVISJON AV KONSESJONSVILKÅR FOR EVANGER KRAFTSTASJON. 
 
Takkar for flott tiltak med synfaringane lokalt i dei berørte vassdraga. Det var gode samtalar og svært 
nyttig for oss 
å kunna tala direkte med saksansvarlege fagpersonar. Me fekk høve til å ettersenda innspel som kunne 
ha  
betydning for sakshandsaminga vidare. 
 
På vegne av Voss Jeger- og Fiskarlag sender me vedlagte skriv om kraftutbygging og laksebestandar. 
Dette er meint både som generelle betraktningar, men også spesielt med tanke på den truga 
Vossolaksen. 
 
Vårt håp er at dei nye konsesjonsvilkåra skal verta slik at det snarleg kan verta ny kultivering 
med utsetjingar frå Voss Klekkeri. Stoda for den truga nasjonale laksebestanden er svært kritisk no, og 
det har 
gått lang nok tid no til å sjå at naturleg rekruttering ikkje fungerar. Utan profesjonelt og vitskapeleg 
utført kutiveringsarbeid, 
med naudsynte utsetjingar av ungfisk, så meiner me at det svært høg risiko for at denne storslåtte 
laksebestanden kjem 
til å gå tapt. 
 
 
Voss, 21.09.2022 
 



Ole Kristian Skorve. 
Styremedlem Voss Klekkeri 
for Voss Jeger- og Fiskarlag. 
 
Kopi til: 

• Eviny v/ Sissel Mykletun og Sigve Ness 
• Voss Herad 
• Statsforvaltaren v/ Gry Walle 
• NJFF v/ Øyvind Fjeldseth og Hordaland NJFF v/ Alv A. Lyse 
• Voss Klekkeri v/ styreleiar Rolf Abrahamsen 

 
 
 
 


